
 

Bestyrelsesmøde - 21. januar 2020, kl.17.30 

Restauranten/1. sal 

Indkaldte: IGK Bestyrelse 2019, Kaare Frogne, Tine Hansen, Marc Molin 

Deltagere: Jan, Kent, Peter, Merete, Claus, Thomas og Kaare 

Afbud: Tine, Marc og Georg 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

Der var ingen bemærkninger til dagsordenen 

  

2. Godkendelse af seneste referater 

Bestyrelsen godkendte de seneste referater.  

 

3. Opdatering fra IGC A/S 

1. Nye gebyrer, problemer med indbetalinger 

Ishøj Golf A/S indfører pr. 1. marts et faktureringsgebyr på 65 kr. pr. udsendt 

faktura, til de spillere, som vælger at betale over flere gange.  

 

Hvis man vælger at betale hele kontingentet på én gang, vil man ikke blive 

opkrævet et fakturereringsgebyr. 

 

Hvis man gerne vil slippe for at betale gebyret, kan man inden 10. februar 2020, 

give Ishøj Golf A/S besked om, at man ønsker at overgå til helårlig betaling. 

De, der vælger denne løsning, vil pr. 1. marts blive opkrævet det resterende 

beløb svarende til helårlig betaling for den respektive medlemskategori. 

Det vil være gebyrfrit at overgå til helårlig betaling, hvis centret får besked om 

det senest 10. februar. 

Bestyrelsen diskturede indførelsen af faktureringsgebyret med Kaare, og 

udtrykte utilfredshed med, at man ikke var blevet informeret forud for 

beslutningen. 



Flere medlemmer havde efterfølgende henvendt sig og udtrykte utilfredsheds 

med Ishøj Golf A/S beslutning om at indføre et gebyr, som man så som en faktisk 

forhøjelse af kontingentet. 

 

Kaare forklarede på sin side, at faktureringsgebyret var et direkte resultat af, at 

centret udsender henved 200 rykkere om måneden – for manglende eller for sen 

indbetaling. 

 

2. Skovbo aftale 2020 

Aftalen med Skovbo ændres på en række punkter for den nye sæson. Aftalen vil 

fremover gælde i sæsonen fra 1. april til 1. oktober. 

 

Man kan kun spille 5 runder på Ishøj/Skovbo i 2020. 

 

Skovbo Golfklub har meldt de nye bestemmelser ud til deres medlemmer. 

 

3. Nye index på vores bane 2020  

Bestyrelsen og baneudvalget har godkendt oplægget til de nye index for hullerne 

på mesterskabsbanen. 

 

Ishøj Golf A/S bestiller og opsætter nye skilte i god tid inden sæsonstart. De nye 

index fremgår af tabellen: 

De nye index afspejler de 

enkelte hullers reelle 

sværhedsgrad i højere grad 

end de gamle. 

 

 

 

 

 

 



4. Begynderudvalg 2020 

Annette Lerche og Lisbeth Teglstrup har overtaget arbejdet med 

begynderudvalget. 

 

5. Aftale deadline modtaget fra DGU – 28/2 

Det blev aftalt at formand ville tage kontakt til DGU med henblik på et møde 

mellem baneejer, DGU, DIF og bestyrelsen i februar måned. I den forbindelse er 

det meldt til DGU at både Ishøj Golf og Ishøj Golf A/S ønsker en klubmodel, i 

stedet for en erhvervsaftale.  

 

6. Opdatering fra Claus/Marc omkring Vestegnens Sportsklinik 

Claus gav en orientering om den samtale, som han har haft med Vestegnens 

Sportsklinik om et fremtidigt samarbejde, som skal være på plads til sæsonstart. 

 

Det er aftalt, at Vestegnens Sportsklinik sender et oplæg, om hvad de agter at 

tilbyde i form af opvarmningsøvelser og øvelsesprogrammer, som golfspillere 

med fordel kan bruge for at undgå skader. 

 

Hvis vi kan få et samarbejde op ad stå med Vestegnens Sportsklinik, er det 

planen, at de kommer på besøg i forbindelse med åbningsturneringen den 4. 

april.  

 

7. Ishøj Golfklub 2020 

På vegne af bestyrelsen, indkalder Jan og Kent udvalgsformændene til møde i 

løbet af de næste 3 ugers tid. Formålet er orientere om ”nye arbejdsgange” og 

sammen med formændene planlægge den kommende sæson og budgetter.  

 

Bestyrelsen traf beslutning om at arrangere en middag for de mange frivillige i 

Ishøj Golfklub. Arrangementet finder sted den 25. april. Vi begynder med en 

shortgame turnering og slutter af med en god middag i restauranten. 

 

8. Planlægning af generalforsamling – Bestyrelse 2020 

Peter Bundgaard har meddelt, at han ikke ønsker at genopstille til bestyrelsen på 

den kommende generalforsamling, som finder sted den 31. marts. 

 

Merete meddelte, at hun genopstiller som kasserer. Georg har også valgt at 

genopstille. 

 



I lighed med tidligere år, vil bestyrelsen ikke anbefale nogen medlemmer fremfor 

andre til at stille op til valg på generalforsamlingen. Alle, der ønsker at gøre en 

indsats for Ishøj Golfklub, er mere end velkommen til at skrive på kandidatlisten, 

som vil blive lagt frem i Shoppen. 

Hvis man ønsker at stille op til valg til bestyrelsen, skal man huske at skrive sig på 

listen senest en uge inden generalforsamlingen. 

9. Økonomi - hvor er vi og budget til 2020? 

Merete oplyste, at hun er ved at lægge sidste hånd på forslag til budget og 

regnskab og sender det ud snarest. 

 

10. Næste møde – februar 

Jan sender en doodle ud med forslag til datoer.  

 

11. Eventuelt 
Ingen punkter blev behandlet under eventuelt. 


